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 Referat af   
skolebestyrelsesmødet 
torsdag den 7. december 
2017 kl.17.15-20 i 
personalecafeen. 
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Punkt nr. 1  Godkendelse af referat. 
 
Indstilling:  Godkendelse af referat af 11. oktober 2017. 
 
Beslutning: Referatet blev godkendt. 
 
 
 
Punkt nr. 2  Godkendelse af dagsorden. 
 
Indstilling: Godkendelse af dagsorden af 7. december 2017. 
 
Beslutning: Dagsordenen blev godkendt. 
 
   - 
 
 
Punkt nr. 3  Efterretning 
 

- Årshjul 
-  

 
 
 
Punkt nr. 4 Meddelelser 
 
 
Ledelsen: 
 

- Vi har afholdt Børne-jazz-festival. 
- Da vi havde vundet ”madkamp” var præmien undervisning af Tim Vladimir. 
- Info-aften for kommende bh.klasser var velbesøgt. 108 elever er pt. 

indskrevet. 
- Sammen med 400 andre folkeskoler er vi udtaget til PISA 2018. 35 elever født 

i 2002 skal indgå – primært elever fra 7. årgang. 
- Renovering af skolegård forløber planmæssigt.  
- Ny kunststof boldboldbane bliver anlagt i sommeren 2018. Udvalg af lærere 

og pædagoger har fremkommet med forslag til optegning og nye aktiviteter. 
- Har fået kr.50.000 til renovering af dørene på gårdtoiletterne – overskydende 

midler i forvatningen.  
   
               
    
                                                                                                                                                 
 
Formanden: - intet nyt   
 
 
Lærerne:  - Har haft en god pædagogisk aften.   
 - IT er stadig et problem. 
 - Kulde- og varmeproblemer. 
 - Mangelfuld rengøring.    
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SFO:  - Kuldeproblemer i den nye bygning.   
 - Hærgen af toiletterne.    
 
Klubben: - Julefesten i klubben var en stor succes. 

- Er begyndt at bruge lokalerne på anden sal. 
- Der er pt 614 børn i klubben. 
-  

 
 
Eleverne: - Toiletforholdene 

- Demokratidag arrangeret af elevrådet.  
 
 
Nyt fra arbejdsgrupperne: - Intet nyt 
 
 
 
 
 
 
 
Punkt nr.5  Skole-/hjemsamarbejde. 
 
Bestyrelsen har tidligere haft en drøftelse af skole-/hjemsamarbejdet. Da den nuværende 
bestyrelse valgperiode er ved at rinde ud vil jeg foreslå, at der laves en plan for resten af 
skoleåret. 
./. bilag 
 
Indstilling: Til drøftelse 
 
Beslutning: Input sendes til Pernille. Pernille sammenskriver disse ting til næste møde. 
Materialet skal være færdigt inden mødet med forældrerepræsentanterne. 
Der startes ikke nye tiltag op før ferien. 
 
 
 
 
Punkt nr. 6                 Værdigrundlag. 
 
På mødet den 11. oktober 2017 blev det besluttet, at værdigrundlaget rettes til sprogligt og 
derefter godkendes på næste skolebestyrelsesmøde. 
  
./. Bilag  
 
Indstilling: Til godkendelse 
  
Beslutning: Versionen fra den 1. december er godkendt. 
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Punkt nr. 7                 Udviklingsplan 2017-2022. 
 
Skolens ledelse har udarbejdet en udviklingsplan for de kommende 5 år. 
Planen er blevet forelagt personalegruppen og godkendt i MED-udvalget.  
./. Bilag. 
 
Indstilling: Til orientering. 
  
Beslutning:  HF gennemgik den foreløbig plan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Punkt nr. 8                 Møde med forældrerepræsentanterne. 
 
Der er tradition for et møde med forældrerepræsentanterne februar/marts måned. 
Bestyrelsen bedes beslutte dato og tema.    
 
Indstilling: Til drøftelse 
  
Beslutning: Arbejdet med skole-hjemsamarbejdet og værdigrundlaget præsenteres. Der 
ønskes ingen oplægsholder udefra.  
I stedet ønskes samtale med dilemmaspørgsmål. Line, Bjarne og Pernille planlægger mødet. 
Mødet bliver den 14. marts kl.19-21. 
 
 
 
Punkt nr. 9  Eventuelt 
 

- Spørgsmål til skole-hjemsamarbejdet. 
- Spørgsmål til tildeling af specialundervisning. 

 
 
Sekretærer: Helle Frederiksen 
 
 
Afbud: Mariane Delic, Thomas W. Møller og Jens Hammer. 
Erling Bjerring indkaldt som suppleant. 
 
 


